
 

Drodzy Hodowcy Rybnickiego Stowarzyszenia „AMAZONKA”! 

 

Witam serdecznie w szeregach Polskiej Federacji Ornitologicznej.  

Bardzo się cieszę że w dzisiejszych czasach w dobie techniki, nadal rozwija się nasza wspólna pasja. 

Oglądając zdjęcia z Paostwa pierwszej wystawy, widzę że będę miała dużą konkurencję na 

Mistrzostwach Polski i nie tylko ja.  No cóż, podobno nie można mied wszystkiego.  

Cieszy mnie to, że założyciele Stowarzyszenia tak prężnie działają, że potrafią skupid koło siebie 

nowych pasjonatów. Nie dziwi mnie to, bo są to ludzie bardzo pracowici.  Widad też wspólną siłę i 

zaangażowanie hodowców. Życzę Paostwu aby nigdy Wam tego zapału  nie zabrakło a  Wasze 

stowarzyszenie ciągle się rozwijało.  

W tym roku obchodzid będziemy 20-lecie Polskiej Federacji Ornitologicznej, tym bardziej będzie to 

dla mnie zaszczyt dzielid się tym „ świętem” również z Paostwem. Zapewne większości uda się 

wystawid ptaki do konkursu, innym w klasie powszechnej. To będzie bardzo dobry czas, dobry 

początek, bo dużymi krokami zbliżają się „ 80”OMP. Będę na Paostwa czekała ! 

 

Zarządowi życzę wytrwałości , sił do dalszej tak owocnej pracy, spokoju i nieustannej motywacji 

nawet w tych sytuacjach trudnych.  

Hodowcom  uśmiechu na co dzieo, sukcesów na konkursach, spełnienia w życiu prywatnym i 

zawodowym.  

 

 

 

 

Z poważaniem  

Justyna Krawczyk  

Prezydent Polskiej Federacji Ornitologicznej 


